

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

D13-217

N° /CRP/MINSANTE/SG.-

Yaoundé, le 24 JUIL 2020

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Santé Publique a l'honneur d'informer les membres de l'Ordre National des Pharmaciens du Cameroun (ONPC) que l'Assemblée Générale Extraordinaire Elective, en vue de l'élection du Bureau du Conseil de l'Ordre, aura lieu le **28 Août 2020** à Yaoundé.

A cet effet, le Ministre de la Santé Publique compte sur la discipline, le sens de responsabilité des uns et des autres, l'esprit de confraternité, pour une mobilisation continue de tous les pharmaciens, gage de réussite de ladite consultation électorale.

Par ailleurs, le Ministre de la Santé Publique réitère que le collège électoral est composé de tous les pharmaciens inscrits au tableau de l'Ordre jusqu'au mois de novembre 2018.

Toutefois, les pharmaciens non à jour à cette date peuvent régulariser leur situation au plus tard 20 jours avant la date des élections.

Pour toutes informations supplémentaires y relatives, les pharmaciens sont priés de bien vouloir contacter la Direction de la Pharmacie, du Médicament et des Laboratoires et la Division des Affaires Juridiques et du Contentieux du Ministère de la Santé Publique aux adresses suivantes :

- Le Directeur de la Pharmacie, du Médicament et des Laboratoire:
Tél : 696960647; e-mail : vandideli39@yahoo.com
- Le Chef de la Division des Affaires Juridiques et du Contentieux :
Tél : 699-934-550 ; e-mail : boukar2013@yahoo.fr
- Le Sous-Directeur de la Pharmacie :
Tél : 670848075; e-mail : danne_victoire@yahoo.fr
- Le Dr MBWE MPOH Maurice :
Tél : 656278455; e-mail : drmbwe@gmail.com



Dr. Mananda Malachie

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail - Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

D13-217

No. _____/CRP/MINSANTE/SG/DPML/DAJC.-

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

Yaounde, 24 JUL 2020

RADIO-PRESS RELEASE

The Minister of Public Health has the honor to inform the members of the National Pharmaceutical Society of Cameroon (ONPC) that the Elective Extraordinary General Assembly, for the election of the National Council of the Pharmaceutical Society of Cameroon, will take place on **August 28, 2020** in Yaounde.

To this end, the Minister of Public Health counts on discipline, the sense of responsibility of everyone, the spirit of fraternity, for a continuous mobilization of all pharmacists, a guarantee of the success of the said electoral process.

In addition, the Minister of Public Health reiterates that the Electoral College is made up of all the pharmacists registered on the roll of the Society until November 2018.

However, pharmacists who are not up to date can regularize their situation at the latest 20 days before the date of the elections.

For any additional information relating thereto, pharmacists are requested to contact the Department of Pharmacy, Drugs and Laboratories and the Legal Affairs and Litigation Division of the Ministry of Public Health at the following addresses:

- The Director of Pharmacy, Drugs and Laboratories:
Tel : 696960647 ; E-mail : vandideli39@yahoo.com
- The Head of the Legal Affairs and Litigation Division:
Tel : 699-934-550 ; E-mail : boukar2013@yahoo.fr
- The Sub-Director of Pharmacy:
Tel : 670848075 ; E-mail : danne_victoire@yahoo.fr
- Dr. MBWE MPOH Maurice :
Tel : 656278455 ; E-mail : drmbwe@gmail.com



Dr. Manacorda Malachie